

## TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to section 11 of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1.** If at any time before 2015 notification under subsection 7(2) of the Territorial Lands (Yukon) Act is issued for the first time in respect of Lot 1111, Quad 105 A/02, Plan 91213 CLSR, 2006-0094 LTO, no part of that property (or, if the notification applies to only a portion of the property, no part of that portion) is at and after that time to be deemed under section 11 of the Act to be reserved to the Crown.

Dated at Whitehorse, Yukon, June 21, 2012.

---

Commissioner of Yukon

## LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 11 de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

**1.** Lorsque, avant 2015, une notification visée au paragraphe 7(2) de la Loi du Yukon sur les terres territoriales est émise pour la première fois à l'égard du lot 1111, quadrilatère 105 A/02, plan 91213 des AATC, 2006-0094 BTBF, nulle partie de la propriété (ou nulle partie d'une portion de la propriété lorsque la notification ne s'applique qu'à une portion de la propriété) ne peut être réputée réservée à la Couronne en vertu de l'article 11 de la Loi à compter de ce moment.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 juin 2012.

---

Commissaire du Yukon